
Zápis ze zasedáńı SKAS MFF UK dne 4. března 2015

Př́ıtomni: L. Adam, T. Masař́ık, M. Pšenička, J. Svoboda, P. Vágner, V. Witzany.

Hosté: P. Korcsok, J. Šejnoha (↑ 17:10).

Omluveni: V. Musil, Z. Vytisková.

Program zasedáńı:

1. Schváleńı programu a zápisu z minulého zasedáńı

2. Propagačńı akce MFF

3. Nový model studentské ankety

4. Různé

Zasedáńı bylo zahájeno 17:00. Zasedáńı ř́ıdil T. Masař́ık.

1. Schváleńı programu a zápisu z minulého zasedáńı

Programu tohoto zasedáńı i zápis minulého zasedáńı byl schválen tichým souhlasem.

2. Propagačńı akce MFF

T. Masař́ık podal zprávu o nové verzi navrhované ankety. Dále pak přečetl návrh seznamu otázek,
které by se měly objevit v informačńım systému v rámci ankety. J. Šejnoha objasnil vztah s FF
UK a dále pak obš́ı̌rně obeznámil trpělivé posluchače s historickými konotacemi. P. Vágner vznesl
otázku, jestli neńı možné v anketě hlasovat dvakrát, a jestli je možné pospojovat lidi a předměty.
T. Masař́ık odpov́ıdá na obě otázky zamı́tavě. Následuje diskuze, jak na FF UK proh́ıbá propagace
ankety a docháźı se k závěru, že by bylo vhodné, aby studenti nebyli př́ılǐs zatěžováńı emaily.
V. Witzany se táže, v čem se navrhovaná podoba ankety lǐśı od šoučasné. P. Vágner mu odpov́ıdá,
že je daleko větš́ı možnost volit otázky k předmětu, které jsou v současnosti pro všechny předměty
identické. Následuje deľśı diskuze o podobě usneseńı.

Usneseńı: SKAS MFF UK podporuje převzet́ı elektronického anketńıho systému z
FF UK pro akademický rok 15/16. Zvláště pozitivně vńımá následuj́ıćı:

1. V obecných otázkách je kladen d̊uraz na slovńı a ne pouze č́ıselné hodnoceńı.

2. Vyučuj́ıćı si může přidat vlastńı sadu otázek ke každému j́ım vyučovanému
předmětu.

3. Výsledky ankety jsou dostupné všem.

SKAS MFF UK vyzývá k diskuzi a zvážeńı konkrétńı implementace tohoto systému
tak, aby byla zachována férovost a relevance ankety.

Hlasováńı 6 - 0 - 0
Usneseńı bylo přijato.

3. Propagačńı akce MFF
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P. Vágner dává podnět k diskuzi o Propagaci na MFF. Prezentuje seznam otázek na proděkana
pro propagaci. Následuje diskuze nad těmito otázkami, hlavně nad těmi, které se týkaj́ı kore-
spondenčńıch seminář̊u. Nakonec je tichým souhlasem schváleno, že tento bod bude nadnesem na
zasedáńı AS MFF UK.

4. Různé

T. Masař́ık vznesl poznámku, která byla vypracována Z. Vytiskovou, která bohužel nemohla být na
zasedáńı př́ıtomna. Jedná se o to, že dle dat z informačńıho systému plyne, že úspěšnost student̊u v
prvńıch dvou letech bakalářského studia pro předmět angličtiny je velmi ńızká. T. Masař́ık zároveň
oznamuje, že toto mohlo být zp̊usobeno změnou bonifikace zápočt̊u pro zkoušku.

J. Šejnoha má dotaz k organizačńımu řadu, kde je uvedeno, že katedra garantuje výuku, kterou
organizuje. Ptá se, jestli to neńı v rozporu s povinnostmi garanta. Je odkázán na AS MFF UK.

L. Adam navrhuje vytvořit daľśı SKASky. Docháźı k diskuzi nad možnými tématy. Nakonec se
docháźı k závěru, že SKASky budou vytvořeny.

Opět se vyskytuje snaha o řešeńı situace se stránkami SKASu.

Usneseńı: SKAS MFF UK se dohodl na přesměrováńı DNS záznamů SKAŚıch
stránek.

Hlasováńı 6 - 0 - 0
Usneseńı bylo přijato.

Jednáńı bylo ukončeno ve 17:55.

Zapsal L. Adam.
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